
Bruger- og pårørenderådet har afholdt møde 2. august 2018 ang. tilsynsrapporten 

 

Vi gennemgik rapporten. Det gav os det indtryk, at plejehjemmet fungere godt. Der er et godt 
samarbejde mellem beboere, pårørende, personale og ledelse. Der hersker en god tone. Der er 
gang i mange aktiviteter. 

Der var enighed om at tage rapporten til efterretning.    

Med venlig hilsen 

Ulla Spangtoft 

formand 


